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ZAPISNIK 

s 1. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 
održane u Maloj vijećnici 

13. siječnja 2014. godine s početkom u 8,00 sati 
 

 
Nazočni: Gradonačelnik Grada Delnica Ivica Knežević, dipl. iur., Ravnateljica 

Dječjeg vrtića „HLOJKICA“ Zvezdana Jerković, odgojiteljica predškolske djece, 
Zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Delnice Dragan Abramović, Direktorica Turističke 
zajednice Grada Delnica Irena Vučenik Šostik, Direktor KTD RISNJAK-DELNICE d.o.o. 
Nikola Muvrin, dr.vet.med., Ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice Indira Rački 
Joskić prof. i dipl.bibl. , Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Grada Delnica Gordana 
Piskač, dipl.ing.građ., Voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet Davorka Grgurić, dipl.ing.građ., Voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela 
Grada Delnica, samouprave i uprave Tomislav Mrle, mag.iur.univ.spec.polit.,te kao zamjena 
odsutnom Voditelju Odsjeka za proračun i financije Jasminka Curl (računovodstveni 
referent). 
 

Odsutna: Zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić, dipl.ing.agro. 
 

 
Dnevni red:  
1. UPU- Kendar (Urbanistički plan uređenja građevinskog područja proizvodne 

namjene  I1-8 Kendar) 
2. Problematika vezana uz dodjelu koncesije za pražnjenje septičkih i crnih jama 

vezano  uz Zakon o vodama 
3. Problematika vezana uz Zakon o održivom gospodarenju otpadom 
4. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za čišćenje i održavanje slivnik GV 
5. Sklapanje ugovora s Risnjak d.o.o. za javne površine i korištenje Radničkog doma 
6. Odluka o agrotehničkim mjerama GV 
7. Primopredaja stana u Kuželju – problematika rješavanja imovinsko-pravnih odnosa 
8. Nastavak rada za dimnjačarsku službu 
9. Razgovor s PINS-om i HBOR-om – Rijeka (vezano za financijska sredstva za 

strojeve javnih površina) 
10. Redovni radovi na javnim površinama prema godišnjem Programu radova 

             
Točka 1. Pročelnica JUO Gordana Piskač navodi da je 08.01.2014. završena javna 

rasprava za izradu Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja proizvodne namjene 
I1-8 Kendar te da se trenutno radi na izradi konačnog plana o kojemu će odlučiti Gradsko 
vijeće Grada Delnica. 
 



Točka 2. Pročelnica JUO Gordana Piskač navodi da je u proteklom periodu od četiri 
godine Grad Delnice obavljao pražnjenje septičkih i crnih jama što je za Grad značilo 
određene troškove, te da će ubuduće te poslove obavljati novo Komunalno poduzeće, jer je 
stav Grada da ti poslovi spadaju u osnovnu djelatnost novog trgovačkog društva. 
 

Točka 3. Pročelnica JUO Gordana Piskač upozorava na rad Komunalca koji ne vrši 
odvoz komunalnog otpada na cijelom području Grada, a samim time ni naplatu. Navodi da 
Komunalac treba organizirati odvoz komunalnog otpada s područja koja do sada nisu bila 
pokrivena kako bi se spriječili „divlji“ deponiji, te da korisnici i na tom području izvrše 
plaćanja kao i ostatak Grada. Gradonačelnik ističe kako tu nema alternative te da je odvoz 
smeća na trošak Grada nedopustiv, stoga je dužnost Komunalca organizirati tu uslugu i 
propisno ju naplatiti od korisnika. 
 

Točka 4. Pročelnica JUO Gordana Piskač navodi da je natječaj vezan uz sklapanje 
ugovora za čišćenje i održavanje slivnika završio, prispjele su dvije ponude (Indeko iz Rijeke 
i Juranić iz Delnica) te da je ponuda od Juranić Delnice povoljnija. Trenutno se rade pripreme 
za Gradsko vijeće koje će donijeti odluku o odabiru. 
 

Točka 5. Pročelnica JUO Gordana Piskač navodi da svake godine Grad Delnice sklapa 
ugovor s Risnjak Delnice d.o.o. o održavanju javnih površina kao i ugovor o korištenju 
Radničkog doma. S tim u vezi trenutno je u pripremi izrada ugovora. 

 
Točka 6.  Pročelnica JUO Gordana Piskač navodi da je Grad Delnice dužan donijeti 

agrotehničke mjere kako na gradskim poljoprivrednim područjima tako i na privatnim, te da 
će tu odluku donijeti Gradsko vijeće. 

 
Točka 7. Pročelnica JUO Gordana Piskač navodi da je Grad Delnice u postupku 

sređivanja imovinsko-pravnih odnosa. Stan u Kuželju dan je na korištenje starijoj osobi koja 
je u njemu boravila kao dugogodišnji najmoprimac. O njoj će se od primopredaje, koja će se 
izvršiti danas, brinuti obitelj. Stan joj je dodijelio M.O. Brod na Kupi te je Grad Delnice samo 
nastavio s najmom istog. Gradonačelnik nalaže da se promjeni brava na ulaznim vratima 
stana, te da se pojačanom brigom i nadzorom spriječi neovlašten ulaz u posjed stana od bilo 
koga. 

 
Točka 8. Nikola Muvrin (Risnjak Delnice d.o.o.) ističe da su javno objavili poziv 

potencijalnim kandidatima za obavljanje dimnjačarskih radova te se javio kandidat koji je 
zainteresiran za školovanje i vršenje te službe. Predlaže minimalno 2-3 čovjeka zbog veličine 
područja. Pročelnica JUO Gordana Piskač traži da „Dimšo“ ustroji evidenciju koliko se 
objekata redovito čisti te koliko njih odbija čišćenje. Gradonačelnik Grada Delnica zadužuje 
direktora Risnjaka da se prouče odredbe Zakona koje se odnose na obavljanje dimnjačarske 
službe i da se vidi kolika je dinamika čišćenja dimnjaka za fizičke i pravne osobe, tj. prava i 
obveze dimnjačara kao i osoba kojima se dimnjaci čiste.  
 

Točka 9. Nikola Muvrin ističe kako je potrebno nabaviti dva stroja za održavanje 
javnih površina te da bi ih mogli uzeti na leasing i sami otplaćivati ali problem predstavlja 
učešće od 150,000,00 kn. Čeka se stav i mišljenje HBOR-a na koji ih je uputio PINS. Također 
obavještava da se u roku završava mrtvačnica u Crnom Lugu. 

 
Isto tako ističe kako postoji problem vezan uz krađu vaza na groblju (na 38 grobnica, 

napravljene su snimke) o kojemu je obaviještena policija koja provodi istragu. Nadalje, u 



oglas za prodaju je stavljeno nekoliko grobnih mjesta na starom groblju (ukop je bio prije 20-
30 godina). 

 
Točka 10. Isto tako, direktor Risnjak- Delnice d.o.o. ističe da se oni i dalje pridržavaju 

održavanja javnih površina na području grada. 
 

Završetkom planiranih tema, raspravljeno je o sljedećim temama: 
1.Indira Rački Joskić (ravnateljica Knjižnice i čitaonice Delnice) ističe kako nije 

zadovoljna s obzirom na to da Knjižnica radi s 50% radne snage, sedam sati dnevno . Pri tome 
ističe da obje trenutne zaposlenice rade s korisnicima te da nema vremena za ostale stvari koje 
bi trebala obavljati kao ravnateljica (ispravljanje i usklađivanje akata i statuta), s toga traži 
pomoć Grada oko akata i ostalih pravnih stvari. Gradonačelnik ističe kako se ovaj mjesec 
mora riješiti i pitanje bivše ravnateljice vezano uz njezin radno pravni status te kako Knjižnica 
mora funkcionirati u minimalnim uvjetima. 

 
2.Irena Vučenik Šostik navodi kako u Noć muzeja do sada nije bio uključen Kaštel 

Zrinskih u Brodu na Kupi kao što su to bili Kuća Rački i Popovićev mlin, ali od ove godine je 
ta ustanova potvrdila svoje sudjelovanje.Također ističe kako su u roku, koji je bio do 
10.01.2014., izvršili preinake službene internet stranice Turističke zajednice, te da sada mogu 
sami obnavljati sadržaj tih stranica što do sada nije bilo moguće. Ističe i problem financiranja 
oglašavanja TZ u mjesečnicima i tjednicima te se obvezuje na pronalaženje kontakata u 
novim nacionalnim udruženjima. Kao tekuće aktivnosti navodi obilježavanje Uskrsa u Gradu 
Delnice te otplatu duga od 100.000,00 kn.  

Gradonačelnik ističe kako je bitna koordinacija zajednica Gorskog kotara te predlaže 
da se napravi argumentirano pismo prema direktorici TZ PGŽ-a vezano uz opetovano 
zanemarivanje destinacije Gorski kotar, što se čini već i samim nazivom krovne organizacije 
„TZ Kvarner“, s čime se slažu i ostali članovi kolegija, a Tomislav Mrle dodaje da s 
odgovornim u PGŽ zaista treba popričati na tu temu, jer osim ignoriranja Gorskog kotara kao 
regije, vrlo često se dešava da se mnoge aktivnosti (pri tome misli prije svega na sportske, 
nogomet), planiraju onako kako odgovara Primorju, zanemarujući pri tome činjenicu da za 
djecu nije isto igrati nogomet oko Svih svetih u Primorju ili Gorskom kotaru.  

Gradonačelnik navodi i kako je bilo prigovora vezano uz uključivanje zainteresiranih u  
Adventsku bajku u Delnicama, te kako je obveza TZ Delnice da u buduće napiše cirkularno 
pismo za sve koji se žele uključiti u sljedeće manifestacije. Irena Vučenik Šostik potvrđuje 
kako je bilo reakcija iz kruga ugostitelja te je iste zamolila da otvore svoju mail adresu kako 
bi na vrijeme mogli primati sve obavijesti vezane uz buduće manifestacije u Gradu 
Delnicama. Također dodaje kako je pozivni e-mail išao u studenom na sve ugostitelje, te da je 
gđa. Kauzlarić koja je iznijela primjedbu telefonom dobila nakon toga sve informacije o 
Adventskoj bajci putem poštanske pošiljke koju joj je, po dogovoru, uputio Turistički ured.  

Također napominje da uskoro ističe mandat članu Skupštine TZ PGŽ u ime TZ 
Gorskog kotara, gosp. Marinku Kauzlariću, Općinskom načelniku Općine Fužine. U vezi s 
time predlaže da se traži njegova izmjena tako da u narednom periodu bude netko drugi 
određen kao predstavnik TZ Gorskog kotara u Skupštinu TZ PGŽ, kao i da navedena funkcija 
ubuduće bude cirkulara kako bi predstavnik u Skupštini TZ PGŽ  svaki puta bio netko drugi 
od predstavnika TZ Gorskog kotara. S obzirom na to da se, zbog teške financijske situacije 
tražila konkretna pomoć za funkcioniranje punkta Info Gorski kotar, direktorica Peršić 
Živadinov je lani u prosincu uputila da se to pitanje postavi tematski prvo na razini Turističkih 
zajednica Gorskog kotara čiji je to info-punkt. No, kako je dnevni red za sjednicu 15.01. već 
definiran na to moramo malo pričekati. Gradonačelnik je pokazao interes za sudjelovanje na 
Koordinaciji 15.01. u Kamačniku, dakako u funkciji predsjednika delničke TZ-e, nakon čega 



je Šostik podsjetila da je i rad Skupština turističkih zajednica javan, te se obvezala da će 
proslijediti Dnevni red ove koordinacije e-mailom, a u funkciji poziva na istu. 
 

3.Zvezdana Jerković navodi kako je natječaj za spremačice završen, zaprimljeno je 37 
zamolbi te će se u srijedu 15.01.2014. obaviti razgovor s kandidatima o kojima će dan kasnije 
odlučiti Upravno vijeće. Također informira da je primljena na rad medicinska sestra koju će 
16.01.2014. voditi u Dječji vrtić u Kastav kako bi joj pomogli da se uključi u rad. Također su 
počeli s pripremama za Dječji karneval u Rijeci na koji odlaze 22.02.2014. 

 
4.Dragan Abramović navodi da su njihovi planovi rada bazirani na preventivnom 

dijelu uvježbavanja vatrogasaca, tj. da se odrađuju svakodnevne pripreme po Pravilniku. 
Vježbe i planovi se kod njih rade dnevno, tjedno i mjesečno 
 

4.Tomislav Mrle, navodi da će službenici Stručne služba u ovom tjednu nastojati 
odraditi poslove oko izvješćivanja prema PGŽ o utrošenim sredstvima prema Socijalnom 
programu za prosinac 2013., objavu trećeg Javnog poziva za predlaganje kandidata za Savjet 
mladih Grada Delnica (sukladno Odluci Gradskog vijeća), potpisivanje ugovora s preostalim 
stipendistima, izraditi Ugovora za javne potrebe za 2014. godinu, izraditi Ugovore za 
sufinanciranje proračunskih korisnika – GSC, Knjižnica, Vrtić, JVP, DVD-i, TZ, nastaviti 
aktivnosti vezane uz iseljavanje Roma iz Gustog Laza, naime došao je dopis od policije te je 
sukladno dogovoru s Građevinskom inspekcijom u Rijeci od kraja prošle godine, potrebno 
podnijeti zahtjev za informaciju da li je tko od njih podnio zahtjev za legalizaciju, isto tako 
radi se na smjernicama za razvoj sustava zaštite i spašavanja za naredne dvije godine kao i na 
analizi sustava zaštite i spašavanja za 2013. godinu, zatim se radi na izradi Plana i programa 
rada GV-a no to mora biti u zajedničkoj koordinaciji prije svega svih službenika JUO-a, a isto 
tako i dužnosnika Grada Delnica, izrađuje se odluka o kriterijima za financijske potpore 
udrugama i njihovim programima (iz kulture i društvenih djelatnosti), zatim se izrađuje 
Odluka o osnivanju ovog kolegija kao i poslovnika o njegovu radu te imenovanje članova 
Etičkog povjerenstva za službenike JUO-a, a također se radi i na Planu javne nabave. 

 
 

Sjednica je završena u 9,45 sati. 
 
 
 
 
 
 

 
Zapisničar      Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić     Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


